

陳瑞祺(喇沙)書院
九龍何文田常和街四號
電話：二七一—八一七五
傳真：二七六二—一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,
KOWLOON, HONG KONG.
TEL : 27118175
FAX : 27621550

Circular No. 20035

29th December, 2020

Dear Parents/Guardians,

Arrangements of Online Classes and Mid-year Examination and Collection of Learning Materials (S1-S5)

The Education Bureau (EDB) has announced that schools will further suspend in-person classes and school activities after the end of the scheduled Christmas holidays until 10th January, 2021.

The school will postpone the mid-year examination and conduct online classes for S1-S5 during the original examination period.

The arrangements of the mid-year examination will be as follows:

- If in-person classes resume on or before 20th January, 2021, the mid-year examination will take place from 20th January, 2021 to 29th January, 2021 (for S1-S3)/ 2nd February, 2021 (for S4-S5).
- If in-person classes resume after 20th January, 2021, the mid-year examination will take place from 18th February, 2021 to 1st March, 2021 (for S1-S3)/ 3rd March, 2021 (for S4-S5).

The syllabuses of the mid-year examination will remain the same. The examination schedule will be shifted accordingly. The school will issue the updated examination timetable in due course.

To facilitate online learning after the Christmas holidays, the school will arrange parents to collect hard copies of learning materials e.g. notes and worksheets for their sons/ wards. Parents can collect the learning materials on 2nd January, 2021 or 4th January, 2021. Details are as follows:

Saturday 2nd January, 2021
9:00 am – 12:00 noon
School Hall

Monday 4th January, 2021
9:00 am – 5:00 pm
School Hall

For enquiries, please do not hesitate to contact the General Office at 2711 8175.

Yours faithfully,

Lee Ting Leung
Principal



陳瑞祺(喇沙)書院
九龍何文田常和街四號
電話：二七一一八一七五
傳真：二七六二一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,
KOWLOON, HONG KONG.
TEL : 27118175
FAX : 27621550

20035

敬啟者：

有關網上課堂、中期考試及派發學習材料事宜(中一至中五級適用)

教育局宣布所有學校在聖誕假期結束後，繼續暫停面授課堂及校內活動，直至2021年1月10日。本校將延期舉行中期考試，並於原定考試時段繼續進行網上課堂。

有關中期考試的安排如下：

- 如學校於2021年1月20日或之前恢復面授課堂，中一至中三級中期考試將於2021年1月20日至2021年1月29日舉行；中四及中五級中期考試將於2021年1月20日至2021年2月2日舉行。
- 如學校於2021年1月20日之後恢復面授課堂，中一至中三級中期考試將於2021年2月18日至2021年3月1日舉行；中四及中五級中期考試將於2021年2月18日至2021年3月3日舉行。

考試範圍將維持不變，考試時間表將順延，學校將適時發出更新的考試時間表。

各學科已印刷校本學習材料例如習作簿及工作紙，幫助學生網上學習。家長可於2021年1月2日或2021年1月4日到校領取學習材料。詳情如下：

2021年1月2日(星期六)
上午9:00 至正午12:00
學校禮堂

2021年1月4日(星期一)
上午9:00 至下午5:00
學校禮堂

如有疑問，歡迎致電校務處查詢(電話 27118175)。

此致

中一至中五級家長

陳瑞祺(喇沙)書院校長
李丁亮 啟

2020年12月29日